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MARIJAN ČIŽMEŠIJA

      Ro�en sam 30.03.1954. godine u 
Samoboru sa stalnim mjestom prebivanja 
u Kerestincu (mjestu u neposrednoj blizini 
Samobora) gdje posjedujem obiteljsku kuću.

Oženjen sam, otac dva odrasla sina.
 
Cijeli svoj radni vijek kao i svoje školovanje 

proveo sam u Zagrebu gdje sam nakon srednje 
strojarsko tehničke škole diplomirao na Studiju 
za inženjere strojarstva u Zagrebu, nakon toga 
diplomirao sam na Fakultetu organizacije i 
informatike u Varaždinu i najposlje znanstveni 
magisterij na Ekonomskom fakultetu u Zagrebu.

Posljednjih 20 godina zaposlen sam u 
Državnoj upravi u Ministarstvu fi nancija gdje sam 
obavljao razne poslove, posljednje načelnik u 
Središnjem uredu Financijske policije.

Kinologijom se bavim više od 30 godina, 
najprije kao uzgajač Njemačkih lovnih terijera, dok 
sam se u posljednjih 20 godina posvetio uzgoju 
oštrodlakih jazavčara, Njemačkih oštrodlakih 
ptičara i Engleskih setera.

Kinološki sudac sam više od 20 godina, 
sudac sam za oblik i rad svih lovnih pasa ( grupe 
III, IV, VI, VII i VIII )

Kao kinološki sudac sudio sam na puno 
me�unarodnih izložbi u Hrvatskoj kao i inozemstvu 
u Njemačkoj, Holandiji, Austriji, Luxemburgu, Srbiji 
i Bosni, isto tako sam sudio na puno me�unarodnih 
utakmica u radu lovnih pasa jamara i ptičara 
a zadnjih 10 godina na bezbroj me�unarodnih 

utakmica Field trial, Caccia sul starne u Zadru.

Tako�er sam sudio na Svjetskom prvenstvu 
ptičara u Hrvatskoj i Kupu Europe za kontinentalne 
ptičare u Francuskoj 2010. godine.

Društvenim radom na području kinologije 
bavim se  više od dvadeset godina.

Trenutno obnašam dužnost tajnika 
Hrvatskog kluba za ljubitelje Njemačkih 
oštrodlakih ptičara u kojem sam jedan od osnivača 
i prvi predsjednik kluba, tako�er sam punih 
10 godina bio predsjednik Kinološkog društva 
Samobor a član sam još u nekoliko kinoloških 
udruga u Hrvatskoj.

U radu Hrvatskog kinološkog saveza 
sudjelujem više od 15 godina i to u Povjerenstvu 
za lovnu kinologiju gdje sam radio u više odbora 
na izradi pravilnika o radu lovnih pasa, pa sam 
u razdoblju 1998.-2002. obnašao dužnost 
predsjednika povjerenstva za lovnu kinologiju.

Članom Izvršnog odbora HKS-a prvi puta 
sam imenovan 2004. godine gdje sam sve do 
2012. godine bio član.

Od mojih hobija osim uzgoja i dresure pasa, 
volim lov pa sam otuda i član lovačkog društva, 
nadalje, veliki sam zaljubljenik u ribolov, jednako 
na rijekama i jezerima kao  i na moru, osim toga 
uzgajam voće u obiteljskom voćnjaku a tako�er 
obožavam branje gljiva.

I was born on 30.03.2012. in Samobor 
but I permanently live in Kerestinec (place near 
Samobor). I am married and a father of two 
grown-up sons.

My whole work process and education I 
have spent in Zagreb. After fi nishing   technical 
highschool I graduated on Faculty of mechanical 
engineering in Zagreb and Faculty of Organisation 
and Informatics in Varaždin, and afterwards got 
the science degree at the Faculty of Economics in 
Zagreb.

For the past  20 years I’ve been working 
in State administration in the Ministry of Finance, 
where I performed various jobs, lastly as a chief 
of the Financial Police Headquarters.

I have been involved with the cynology 
for the past 30 years. I started breeding German 
Hunting Terriers, while in last 20 years  I dedicated 
myself to the breeding of Wirehaired Dachshunds, 
German Wirehaired Pointers and English Setters. 

I am a judge for more then 20 years now, 
both for beauty and work of all hunting breeds ( 
FCI Groups III, IV, VI, VII and VIII)

I have judged on a large number of 
International shows in Croatia, Germany, 
Netherlands, Austria, Luxembourg, Serbia and 
Bosnia & Herzegovina. In relation to that I have 
judged on numerous international trials in work of 
hunting dogs (pointers and earth dogs) and for the 

past 10 years on international trials Field trial and 
Caccia sul starne in Zadar. 

I had an honor to be one of  the judges on 
World championship for Pointing dogs in Croatia 
and European Cup for Continental Pointers in 
France in 2010.

I have been involved with social work 
in cynology for more  more than twenty years.
I am currently on a position of a secretary of the 
Croatian club for lovers of German wirehaired  
pointers of which  I am one of the founders and 
fi rst president of the club. For 10 years I  was a 
president of the Kennel Club Samobor and I am a 
member of several other clubs in Croatia.

I have been engaged in work of Croatian 
Kennel Club for the past 15 years, especially in 
the Commission for Hunting cynology. I assisted 
in development of Rulebook for work of hunting 
dogs too and I was a president of the Commission 
in period from 1998 till 2002. 

I was elected as a member of Executive Committee 
in 2004 and I was on that function until this year.

Except breeding and dog training I enjoy 
hunting so I am a member of hunting society. 
Futhermore I am a huge fan of fi shing equally on 
rivers, lakes or sea. Except all this, I am growing 
fruit in the family orchard and also love picking 
mushrooms.


